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Protokoll fört vid styrelsemöte med 
Ljunghusens Vägförening den 5/9 2016 

Närvaro: Styrelsemötet genomfördes på Ljungsätersstigen 3  den 5/9 2016. 
Kl 19:00-21:00 

§ 1 Mötets öppnande  

Ordförande hälsade välkomna samt förklarade mötet öppnat. Mötet 
utsåg Berit Malmberg att justera protokollet.  

§ 2 Närvarokontroll  

Vid mötet deltog följande funktionärer ur styrelsen:  

o Olle Karlsson 

o Henrik Thorsell  

o Berit  Malmberg (justeringsman) 

o Anna Stjärnkvist 

o Malin Julius 

Övriga: Henning Holmberg, Richard Bauer från 20:00 

Rapportering  
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§3.1 Vägstatus, Säkerhet, Grönområde, Övrigt  

Vägavsnitt Ansvarig Rapport Beslut 

Rådjursvägen Anna, Berit  Brunn bytes, NCC 

Elvabovägen Olle Hålor. Utjämning av 
gångstigar mot 
Gottåkravägen nr 57 

Grus i hålor samt 
röjning av 
promenadstig. NCC 

Gottåkravägen Torbjörn  Asfaltering, PEAB 

Vikensvägen Monika Vid nr 49A lös grus 
vid infart. Ojämna 
asfalt 

Asfaltering 
stickvägar, PEAB 

Ljungsätervägen Malin UA  

Marinavägen Henrik UA  

Övriga vägar Henrik UA  

Gemensamt Styrelsen UA  

 

§3.2 Rapport ekonomi.  
Kassören redogjorde för balans och resultatrapport. Vägbidraget från 
vellinge kommun ännu ej utbetalt 

BESLUT: § 5 Övriga beslut:  

§5.1 Grusfyllnad vid Elvabovägens början hö sida vid parkeringen 
Grusfyllnad vid svängen Elvabovägen /Gottåkravägen v sida 
Elvabovägen 16, mindre hål i asfalten 
Elvabovägen 39, grusfyllnad motsatt sida av blomsterlådan 
Elvabovägens slut, grusfyllnad grop vid svängen hö sida mot 
Allmänningsvägen 
 
Stigen mellan Gottåkravägen och Elvabovägen i höjd med stickvägen 
mot Rådjursvägen. 
 
Neglen forslar bort de gamla spängerna vid Sandhusvägen och fixar 
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staketet, två ställen längs Stig Olin  

§5.2 Anna svarar Vellinge kommun på Remiss utbyggnad Falsterbokanalen 

Övrigt:  

Diskussion om alternativ för lekplatsen med hänseende till kommunens beslut om 
att avslå våran förfrågan att Vellinge kommun ska investera i lekplatsen 
och ta över ansvaret. Motiveringen är att Vellinge kommun inte är 
beredda att investera i en lekplats belägen på mark där man inte är 
huvudman. 

Diskussion med Henning Holmberg och Richard Bauer avseende vändplatser för 
Sopbilar samt övriga underhållsfrågor. 
 
 

Ljunghusen den 5/9  2016 

 

 

 Henrik Thorsell   Berit Malmberg 

	


